
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 1. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 219
Vil ministeren oplyse, om ministeren og Fødevarestyrelsen har overvejet, at
deres udtalelser i TV-Avisen, hvor der ikke lægges afstand til Anima-billedernes
autensitet, medfører, at man dermed motiverer Anima og andre dyreretsaktivi-
ster til år efter år igen at fremskaffe kritisable billeder ved ulovlig indtrængen på
f.eks. svine- og minkbesætninger?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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